
Referat FAU-møte på Storetveit skole 02.04.2025 

Møtedato og tid:2. april 2025 kl 19.00-kl 20.30 

Sted: Personalrommet 

 

Til stede: Rektor Eli Handeland,  

leder FAU Tom Løvik 8B, og følgende klasserepresentanter: 

8A 
Astrid Olsen 

8 B 
Tom Løvik 

8 C 
Hallgrim Hals 

8D 
 

8E 
Cecilie Lexau 

9A 
Sylvia Myklebust 
 

9B 
Linda Kalsnes 

9C 9D 
Synnøve Kleive 

9 E 
 

10A 
Siv Henriksen 
 

10B 10C 
  

10D 
 

10E 
Linda Nielsen 

 

Møteleder: Tom Løvik 8B 

Referent: Tom Løvik 8B 

Sak Sakliste Lenker/info  Referat 

1 Rektor informerer  
 

Møte i Samarbeidsutvalget kalenderfestes samtidig 
som møte i skolemiljøutvalget. Det blir sent i mai 
eller tidlig i juni 
 
Viktige Endringer: 
Vigilo-appen – nytt sted for arbeidsplaner. 
Arbeidsplaner ligger ikke lenger på nettsiden. 
Dette skyldes Kommunale krav – universell 
utforming av Bergen kommunes nettside fører til 
at Storetveit ikke lenger kan publisere der. 
 
Vigilo- spørreundersøkelse kommer snart til alle 
foreldre. Dette er skolens egen 
kvalitetsundersøkelse som ønsker å lære mer om 
ukeplanens bruk og funksjon blant elever og 
foreldre. 
 
Rektor orienterte om skolens syn på innmeldt sak 
som angår toalettsituasjonen, se sak 11 
 
Rektor orienterte om skolens syn på innmeldt sak 
som angår kort spisetid, se sak 7 
 

2 Utpeking av nestleder  
 

Representant fra 8a ble utpekt ved loddtrekning 
 

3 Dugnad 
 

Dugnaden gjennomføres 14. mai. FAUs nestleder 
Dag Ove Vareberg i 8a har den direkte kontakten 
med skolen, og organiserer opplegget. 
 

4 Temadag for både 8. og 
9.klasse til høsten? 

 
FAU bestemte at det blir temadag om psykisk helse 
for 9.klasse kommende skoleår i september. Vi 
følger et opplegg som Ung Arena tilbyr. 
 
Temadagen for 8.klasse ble vedtatt lagt til oktober, 
etter høstferie 
 

5 Skolebøker vs Digitale   FAU hadde generelle samtaler om ulike typer 



læremidler læremidler. Mange foreldre savner bøker, og 
mener Chromebook får for stor plass i 
klasserommet. 
 
Saken blir videreført til senere møte når vi har mer 
oversikt over den faktiske situasjonen for elevene 
på Storetveit.  
 

6 Foreldresamtaler, 
tidsbruk og innhold 

 
 

Flere har meldt som sak til FAU at 
«foreldresamtaler» bør tas opp til 
kvalitetsvurdering av skolen. 
Det generelle inntrykket er at 20 minutter er lite 
tid, og spesielt når det meste av tiden brukes til 
presentasjon fra eleven. Denne modellen er 
velkjent fra barneskolen, men ofte har foreldre 
allerede snakket med eleven om denne 
presentasjon på forhånd, og slik er det ofte kjent 
hva den inneholder.  
 
Meningen med presentasjonen er slik vi forstår det 
at eleven skal få en aktiv rolle, og at temaene som 
tas opp skal danne grunnlag for videre samtale. For 
foreldre som har minimalt med direkte kontakt 
med skolen så er det FAU sin klare mening at den 
generelle presentasjonen kan ta for mye tid som 
kunne vært bedre brukt til spesifikke samtaler om 
det kontaktlærer og foreldrene tenker er viktig å 
bruke tid på. Hvis vi skal følge opp elevene så vil 
det hjelpe å vite mer. Vi som foreldre ønsker oss 
30 minutters samtaler, og mer presise faglige 
tilbakemeldinger. Der er for stor variasjon mellom 
hvordan lærere bruker tiden. Her må skolen lage 
en plan for gjennomføring, og lage en mal for 
samtalen.  Det er også viktig at kontaktlærere 
representerer faglærere. Informasjonen må nå 
frem begge veier mellom foreldre og faglærere for 
å gi best mulighet for foreldremedvirkning 
 

7 Spisetid 
 

På innspill til rektor om at flere melder bekymring 
over at spisetiden er for kort, så bekrefter rektor at 
praksis er 15 minutter, mens anbefalingen er 20 
min. 
 
FAU henstiller til at skoleledelsen endrer praksis, 
slik at minst 5 minutter undervisningstid blir 
omgjort til spisetid. Økt spisetid bør ikke bli tatt fra 
friminuttet. 
 

8  Chromebook-
programvaremuligheter, 
og programvare-
begrensninger  

 
Der er bekymring i foreldregruppen og i FAU for 
bruken av Chromebook i klasserommene. 
Bekymringen dreier seg ikke om funksjonen den 
har som digitalt læreverktøy, men for all 
misbruken som knytter seg til de muligheten 
Chromebook gir. Foreldre forteller at barna tar opp 
film av det som skjer i klasserommet både i 
undervisningstiden og i andre situasjoner. Elever er 
i gruppechatter med andre elever både i egen 
klasse, andre klasser og på andre skoler i 



undervisningstiden.  
 
For FAU virker det som om potensialet for brudd 
på GDPR er stort, og vi er redde for at 
begrensningen i programvaremuligheter er for lite 
inngripende.   
 
FAU leder kommer til å ta opp bekymringen som 
sak i FAU-nettverket i Bergen Sør, da vi ikke ser på 
dette som et lokalt problem på Storetveit. FAU er 
svært interessert både i elevers, foreldres, læreres 
og ledelses oppfatninger om denne saken, og den 
blir et av flere hovedtema på neste FAU-møte, og 
på møte i Samarbeidsutvalget og 
Skolemiljøutvalget. 
 

9 Kvalitet på forberedelse 
til valg av vgs 

 
Det generelle inntrykket er at elevene får god hjelp 
og Informasjon når det gjelder forberedelse til valg 
av videregående skole.  
Vi ønsker likevel å oppfordre skolen til å informere 
foreldre på foreldremøte om muligheten for å 
besøke ulike videregående skoler når disse har 
åpne dager. Det er også viktig å informere tidlig 
om elevenes behov for få på plass bank-id før 
innsøking til vgs. 
 

10 Skolevegring  FAU er opptatt av skolevegring som tema, og dette 
tas opp med rektor og miljøarbeider på møte 7. 
mai.  
 

11 Toalettsituasjon  
 

FAU er svært bekymret over at toalettene på 
skolen fremdeles er «stengt». Vi mener tiltaket er 
uforholdsmessig inngripende overfor skolens 450 
ungdommer som har en grunnleggende rettighet 
når det gjelder å få gå på toalettet akkurat når de 
har behov for dette.  
 
I utgangspunktet meldte skolen om iverksettelse 
av stengning som konsekvens av at noen elever 
hadde «vapet» på toalettene. FAU mener det er 
mer bekymringsfullt at elever kan måtte vente i 
opptil en halvtime med å få tilgang til toalett, enn 
at noen kan misbruke toalettene til uønsket 
aktivitet.  
 
FAU mener at låsing av toaletter i undervisningstid, 
er et uforholdsmessig inngripende virkemiddel 
som har alt for stor negativ påvirkning på svært 
mange av skolens elever i det som vil være en 
sårbar situasjon.  
 
FN har anerkjent tilgang til gode sanitære forhold 
som en grunnleggende menneskerettighet. Det er 
essensielt for menneskelig verdighet og helse, og 
har ved dette definert tilstrekkelig sanitær tilgang 
som en fundamental rettighet for alle.  
 
FAU mener at den sanitære tilgangen for elevene 



ved Storetveit skole IKKE er tilstrekkelig når 
toalettdørene er stengt i undervisningstiden og 
bare en elev om gangen kan ha tilgang på nøkkel.  
 
Henstilling til rektor: 
-Storetveit skole må sørge for at toalettene er 
åpne i skoletiden. Utfordringer med misbruk av 
lokalet eller bekymring for elevers utrygghet ved 
bruk må løses på andre måter enn ved låste dører. 
 
-Det understrekes at ingen kan bestride en elevs 
rett til å få gå på do i undervisningstiden, og vi 
henstiller om at dette formidles til alle lærere på 
neste fellesmøte. 

12 Eventuelt 
 

Elever som busses til kroppsøving i 
Haukelandshallen 
 
Bussing til Haukelandshallen er uheldig. Mye tull 
og rot i møte med Gimle-elever. Det florerer rykter 
om trusler og rykter om gjenger fra Gimle som 
oppsøker enkeltelever på Storetveit 
FAU oppfordrer skolen til å vurdere kvalitet og 
utfordringer med denne buss-ordningen, og mener 
det er god grunn til å vurdere om dette må unngås  
for 8.klassingene. 

 

 

Neste FAU-møte 7.mai kl 19:00-20.30 på Personalrommet 

 

For FAU, 2. april 2025 

Tom Løvik,  

FAU-leder og referent 

 


